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Aanwezig:   Marcella Piessens, Chris De Beer, Dirk Van den Broeck, Filip Smet, Johan De Vos, Ronny De 
Mulder, Dirk Verlaeckt, Dirk Vergult, Karin Tavernier, 

 
Verontschuldigd:  Vinciane Meert, Jack van Peer, schepen Filip Baeyens, Kris Boel, Erik De Lathouwer, Wendy 

Bryssinck, Cris Bruelemans, Laureline Soubry en Jo De Cuyper 
 

 

1. Goedkeuring verslag dd. 08-02-2022 
 

Omdat het verslag pas de dag voordien werd doorgestuurd, iets waarvoor de secretaris zich excuseert 
en belooft dat het niet meer zal voorvallen, zal de goedkeuring op de volgende vergadering worden 

behandeld, samen met het verslag van deze vergadering. 

 
 

2. Woordje van de voorzitter   
 

De voorzitter is de voorbije periode voortgegaan met gesprekken met de belanghebbenden van de CR. 
Bij het eerder uitgestelde gesprek met clustermanager Veerle Vermeulen, heeft hij benadrukt dat het de 

wens is van de CR om bij het opstarten van een (cultureel) project in een zo vroeg mogelijk stadium 

betrokken te worden zodat de CR tijdig een onderbouwd advies kan afleveren, vooraleer er door het beleid 
definitieve beslissingen omtrent dit project worden genomen. 

 
De voorzitter is door Rik Van Daele uitgenodigd op het eerstvolgend kunstenoverleg (kunstenoverleg 

(een halfjaarlijkse bijeenkomst met de (semi-)professionele kunstenorganisaties), dat plaats heeft op 31/3. 

Zo kan hij in één klap met deze mensen in contact treden zonder ze elk afzonderlijk te moeten 
ontmoeten/spreken. Ook op het volgende (maandelijkse) afdelingsoverleg (diensthoofden cultuur) wordt hij 

nog uitgenodigd. 
 

De voorzitter wil ook een duidelijk kijk op wie de CR vertegenwoordigt in de diverse adviesorganen. OCV 

zal deze lijst opmaken tegen volgende vergadering. 
 

  

3. STAVAZA werkgroepen 

 

4.a Werkgroep statuten 

Het blijft de doelstelling van de werkgroep om tegen het eind van dit jaar een nieuw voorstel van 

statuten ter goedkeuring voor te leggen. Statuten die dan de nieuwe visie van de CR ten volle weerspiegelt. 

 

4.b Werkgroep subsidies 

Deze werkgroep is sedert de laatste vergadering niet meer bijeengekomen. Het is wachten totdat de 
dienst OCV (hoofdzakelijk Wendy) een nieuw voorstel  per deelraad heeft uitgewerkt.  

 

De CR uit wel haar bezorgdheid dat er moet op toegezien worden dat in de nieuwe (geautomatiseerde) 

regeling de erkenning van kwaliteitsnorm niet vergeten wordt. Kwantiteit is makkelijk meetbaar maar is per 

slot van rekening niet steeds gelijk aan kwaliteit. 

 



 

 
4. STAVAZA: commissies en adviesraden. 

 
Wat de kandidatuur betreft voor de bib-commissie wordt er geopteerd om de in de vorige vergadering 

voorgestelde Johan Hessels te vervangen door de voorzitter. Dit geeft hem de kans om het belangrijk 

dossier van de nieuwe bib, van nabij te kunnen volgen. Deze beslissing zal door OCV aan hoofdbibliothecaris 
Kirsten Janssens worden meegedeeld. 

 
De museumcommissie komt woensdag 9 maart samen. Belangrijk agendapunt daar is het nieuwe 10-

puntenplan voor de toekomst van het museum. Dit is belangrijk voor de regionale erkenning voor de periode 

2024-2028. De bespreking van dit plan zal ook op de volgende vergadering van de CR op de agenda 
geplaatst worden. 

 
ACCSI heeft op 19/4 een dagelijks bestuur gepland met aanvang om 17u. 

 
Academieraad podium komt op 15/3 samen. Gastpreker is Youri Van de Sande, voorzitter van VLAMO 

(Oost-Vlaanderen); de koepelorganisatie van amateur(blaas)muziek. 

 
Academieraad beeldende kunsten komt samen op 19/4 ’s avonds. 

 
 

5. Commissie Toerisme: gidsen 

 
Op de vraag die, geformuleerd door Laureline, over de erkenning/werking van de stadsgidsen ging, is 

nog geen antwoord gekomen. De betreffende verantwoordelijke, Geert De Bock, is momenteel met 
vakantie.  

Marcella meldt dat de gidsen zelf na 2 vergaderingen met de dienst toerisme het zomerplan voor 2022 
hebben opgesteld en dit zal door de dienst verder worden uitgerold. Het ‘reglement rondleidingen en 

groepsbezoeken' + 'de gedragscode voor toeristische gidsen' werd door de gemeenteraad goedgekeurd. 
Op één punt moet er nog verduidelijking komen nl. omtrent de verzekering van de gidsen die niet allen in 
hetzelfde statuut zitten. 

 

6. Bibliotheek en Huis van het Kind  

Voorzitter meldt dat de beslissing met welke 3 projecten de volgende fase wordt doorlopen (indienen 
van totaalontwerp tegen september) werd genomen. 

De opmerking van Laureline over het Kunst in opdracht decreet zal doorgestuurd worden naar Kirsten 
Janssens. Meer info https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/platform-kunst-opdracht/wat-kunst-opdracht. 

Johan De Vos uit zijn teleurstelling dat er door het beleid van bij de aanvang werd gekozen om 

verschillende zaken onder één dak samen te brengen. Dit leidt volgens hem noodzakelijk tot compromissen 
die de werking negatief beïnvloeden en aanleiding geeft tot een meerkost van het project. 

Er wordt gemeld dat een extern studiebureau “Nero” is aangesteld om het project rond de cultuursite 
(schouwburg-academie) vorm te geven. Hopelijk wordt de CR in deze uitwerking ook betrokken. 

 

7. Puccini project Anfiteatro  

In navolging van activiteiten die deze vereniging in 2008 rond het 150ste geboortejaar van Puccini 

(geboren in de zusterstad Lucca), plannen ze tal van activiteiten rond de 100ste sterfdag (Brussel, 29 
november 2024). Verschillende verenigingen werden hiervoor reeds gecontacteerd en ze zouden hier mee 

https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/platform-kunst-opdracht/wat-kunst-opdracht


willen starten in november dit jaar omdat het dit jaar 60 jaar geleden is dat de verzustering werd 

geofficialiseerd. Ze willen dat activiteiten die rond dit thema worden georganiseerd, worden opgenomen in 
de lijst van landelijke en sectoroverschrijdende dagen 2022-2024. 

De CR beslist om dit te beperken tot één jaar, namelijk 2024, het jaar dat de componist effectief 
100 jaar geleden is overleden. Net zoals dit jaar het Marc Sleen-jaar is, en 2025 het Mercatorjaar. 

 

8. Varia  

Als locatie voor de volgende vergadering worden verschillende opties bekeken. De locatie voor de 
cultuurraad van 12 april 2022 zal de vergaderzaal van het Sinbad zijn. 

Op 15/5 gaat er, na een onderbreking van 2 jaar, weer een editie van Buitengewoon door, een 
samenwerking tussen “Lekker lokaal”, dag van het park en bloemenmarkt. Misschien een opportuniteit om 

alle verenigingen van de CR uit te nodigen in stadspark om daar op een nader te bepalen tijdstip, aan hen 
de nieuwe voorzitter voor te stellen: een gelegenheid om informeel contact tussen de verenigingen te 

leggen, iets dat reeds in lange tijd niet meer is gebeurd. Er zal met organisatoren contact opgenomen 
worden, hoe de planning er voor die dag uitziet alvorens dit te organiseren. 

Een week eerder (7 mei) gaat er in “De Meermin” in Waasmunster een interessante studiedag door 
waarin verenigingen de kans krijgen te debatteren over hoe men een vereniging, na de covid)pandemie en 
bijhorende lockdowns, terug aan het werk krijgt. Een organisatie van Cultuurtuin Waas. 

In het kader van het Marc Sleen jaar (2022) adviseert de CR om het kunstwerk aan de bib, “De 

wafelenbak”, op te waarderen door de verloederde omgeving op te ruimen en een kunstwerk door middel 
van lichtprojectie “levend” te maken, gekoppeld aan een verhaal dat simultaan door luidsprekers wordt 
uitgezonden. 

De CR adviseert om de organisatie “Vlaanderen zingt” naar Sint-Niklaas te halen. Meer info 

http://www.vlaanderenzingt.be/wat-vlaanderen-zingt. Het doel is dat het publiek meezingt met gekende 
liedjes. Een laagdrempelige activiteit die een massa volk kan trekken. 

Dirk Vergult vraagt of de mogelijkheid kan onderzocht worden om in de preekstoel van de 
gerenoveerde Paterskerk een schapje te voorzien waar de spreker evt. papieren kan leggen als hij van 
daaruit het publiek toespreekt. Nu is het balanceren tussen micro of die bewuste teksten vasthouden. 

Ook vraagt hij of er een financieel overzicht kan gemaakt worden wat betreft de verkoop van de 

brochure rond de Cultuurprijzen. Op dit moment ligt het beheer bij Wendy en wou hij, als penningmeester 
van de CR, daarvan een overzicht. De overgebleven brochures worden nu uitgedeeld in stadsgebouwen 
zoals de bib, dus veel financiële transacties zullen hieromtrent dus niet meer gebeuren. 

Er is een nieuwe subsidieronde voor talentontwikkeling bij de amateurkunsten. Projecten dienen 

ingediend te worden voor 14 april. Alle informatie te vinden via 

https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/nieuws/extra-indienronde-voor-projecten-die-inzetten-op-
talentontwikkeling-de-amateurkunsten?mc_cid=a45e6c19fb&mc_eid=3ff562b8c9  

Deze link zal zo snel mogelijk aan de verenigingen worden doorgestuurd. 

 

Dirk Verlaeckt        Filip Smet 
 

 
 

 
 

secretaris        voorzitter 
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